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Zápis z jednání Akademického senátu TUL dne 10. 5. 2011 
 
Přítomni:  
Z. Plíva, L. Křiklavová, M. Svoboda, L. Moc, F. Lemfeld, M. Kolnerová, R. Štorová, M. Skála, M. Froňková, B. 
Musilová, M. Šimůnková, R. Suchánek, L. Beran, O. Malíková, J. Bujoková, 

Omluveni:  
Charvát, Michálek, Čermáková, Suchomel, Lubasová 

Nepřítomni:  
Málek  

Hosté:  
Klekner (právník TUL), Kollmerová (interní auditor), Stach (kvestor), Kůs (rektor), Kračmar (KaM), Kraft 
(prorektor) 

 
Program jednání: 

1. Kontrola zápisu ze dne 12. 4. 2011 
2. Návrh změny studijního a zkušebního řádu TUL 
3. Výroční zpráva o činnosti TUL za rok 2010 
4. Výroční zpráva o hospodaření TUL za rok 2010 
5. Jednací řád VR UZS 
6. Různé 

a) Návrh zákona o VŠ 
b) Dokument o stavu výstavby budovy CxI 
c) Shrnutí činnosti AS TUL za minulé období 
d) Poděkování 

 
Program byl schválen tichým souhlasem 

Krácená verze zápisu: 

1. Kontrola zápisu ze dne 12. 4. 2011 
Připomínky k zápisu budou opraveny. 

2. Návrh změny studijního a zkušebního řádu TUL 
Předložené změny ve Studijním a zkušebním řádu TUL by měly omezit třetí zápis předmětů jen ve výjimečné situaci.   

Usnesení: AS TUL schvaluje předložené změny studijního a zkušebního řádu TUL. 
Hlasování:  15 – 0 – 0  

Usnesení bylo přijato. 

3. Výroční zpráva o činnosti TUL za rok 2010 
Výroční zpráva byla projednána, vznesené připomínky budou opraveny. 

Usnesení: AS TUL schvaluje Výroční zprávu o činnosti TUL za rok 2010. 
Hlasování:  15 – 0 – 0  

Usnesení bylo přijato 
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4. Výroční zpráva o hospodaření TUL za rok 2010 
Do předložené Výroční zprávy budou zapracovány některé připomínky, vznesené během projednávání dokumentu.  

Usnesení: AS TUL schvaluje Výroční zprávu o hospodaření TUL za rok 2010. 
Hlasování:  15 – 0 – 0  

Usnesení bylo přijato 

5. Jednací řád VR UZS 
Jednací řád VR UZS ještě není v konečné podobě, proto byl projednán, ale schvalování bylo přesunuto na další 

zasedání AS. 

Usnesení: N/A. 

6. Různé 
a) Návrh zákona o VŠ 

Poslední verze pracovního návrhu věcného záměru zákona (a podobných dokumentů) byla umístěna na stránky AS. 
Do pátku bude svolána schůzka k tomuto tématu. Dokument vykazuje známky nekvalitního zpracování, je ušit 
velmi horkou jehlou. 

b) Dokument o stavu výstavby budovy CxI 
AS TUL si vyžádal stručnou informaci o stavu výstavby CxI pro příští zasedání AS.  

c) Shrnutí činnosti AS TUL za minulé období 
Pokládám za svou povinnost zkontrolovat zápisy z minulých let a předložit novému senátu seznam nedořešených 

témat..  
d) Poděkování 

Plíva: Protože se s velkou pravděpodobností jedná o poslední zasedání AS v tomto složení, rád bych všem 
senátorkám a senátorům poděkoval za práci v AS, za čas, který věnovali přípravě na zasedání, za korektní, 
konstruktivní jednání a za příjemné pracovní prostředí.   

Rektor: Dovolte mi, abych Vám i já poděkoval za práci v akademickém senátu. 
 
 
 
 

Příští jednání se bude konat 7. 6. 2011 v 9.00 v zasedací místnosti v budově IC. 

 

V Liberci dne 12. 4. 2011 prof. Ing. Zdeněk Plíva, Ph.D. 

zapsala: Ing. Lucie Křiklavová předseda AS TUL 
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Nekrácená verze zápisu:  

1. Kontrola zápisu ze dne 12. 4. 2011 
Plíva: byly dodány připomínky k zápisu, budou opraveny. 

2. Návrh změny studijního a zkušebního řádu TUL 
Rektor: Předložené změny ve Studijním a zkušebním řádu TUL jsou potřeba již řadu let. Na základě provedené 
kontroly se třetí zápis na fakultách v rozporu s platným SZŘ povoluje, a to dokonce ve velkém množství, a proto 
předkládám tuto změnu. Třetí zápis předmětů je podle mého názoru vhodné umožnit  jen ve výjimečné situaci.   

Klekner: V návrhu byla doplněna 15 denní lhůta pro nabytí účinnosti po registraci.  

Svoboda: Nebylo by vhodné jmenovitě uvést důvody, při kterých se třetí zápis bude povolovat? Například 
„z výjimečných důvodů (např. zdravotních)“. 

Rektor: Stále je nutné rozhodnutí  děkana, zda povolí další opakování předmětu či nikoli. 

Usnesení: AS TUL schvaluje předložené změny studijního a zkušebního řádu TUL. 
Hlasování:  15 – 0 – 0  

Usnesení bylo přijato. 

3. Výroční zpráva o činnosti TUL za rok 2010 
Rektor: Zpráva v předepsané struktuře shrnuje celoroční činnost TUL, fakult, ústavů aj. Zpráva bude ještě 

projednána Správní radou, po formální a obsahové stránce je v souladu s požadavky.  
Beran: Grafy nejsou z technického hlediska zcela v pořádku, především chybí popisky os, uvádět počty úvazků na tři 

desetinná místa není vhodné.  
Froňková: Počty absolventů UZS celkem a součty na straně 42 nesedí. Strana 61 překlep v názvu ústavu a další 

nesrovnalosti – budou předány.  
Svoboda: Strana 42, chybný název fakulty, formální připomínky budou předány.  

Usnesení: AS TUL schvaluje Výroční zprávu o činnosti TUL za rok 2010. 
Hlasování:  15 – 0 – 0  

Usnesení bylo přijato 

4. Výroční zpráva o hospodaření TUL za rok 2010 
Rektor: Zpráva shrnuje ve struktuře předepsané MŠMT hospodaření TUL, fakult, ústavů aj. 
Beran: Některé tabulky postrádají jednotky uvedených hodnot (např. str. 48).  
Svoboda: Formální chyby v dokumentu budou předány kvestorovi. 
Moc: Zřejmě došlo k chybám v uvedených částkách – str. 49. Také je dle mého názoru chyba v součtu rezervního 

fondu. 
Kvestor: uvedené částky jsou správně, jedná se o převedení rez. fondu z roku 2009.  
Malíková: Str. 18, řádky 171-173 – je možné vysvětlit výpočet částek? 
Kvestor: některé vstupní hodnoty nejsou ve formulářích editovatelné, a proto nejsou vidět.  
Svoboda: Legenda k tabulkám by měla být uvedena jasněji a srozumitelněji.  

Usnesení: AS TUL schvaluje Výroční zprávu o hospodaření TUL za rok 2010. 
Hlasování:  15 – 0 – 0  

Usnesení bylo přijato 
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5. Jednací řád VR UZS 
Rektor: Předložený dokument dosud nezohledňuje komentáře právníka, které považuji za důležité. Předkládaný 

dokument navrhuji stáhnout z jednání a po konečných úpravách navrhuji předložit konečné znění na dalším 
jednání AS.  

Plíva: Konečné hlasování bude odloženo na další zasedání. Byly dodány připomínky od p. Svobody, budou předány 
UZS, které byly AS TUL doručeny, bude doručeno vedení k dalšímu zapracování. Dále navrhuji změnit zkrácený 
název ústavu „vysokoškolský ústav“ na méně zavádějící zkratku – např. „UZS“ 

Rektor: zkratka je z doby, kdy existoval jediný ústav – bude změněno. 
Svoboda: Proč zveřejnění zápisu z jednání VR trvá tak dlouho (1 měsíc).  
Rektor: Jedná se o formalitu, je pravda, že v podobných dokumentech se tato časová lhůta nevyskytuje. Tuto část 

lze vyškrtnout.  

6. Různé 
a) Návrh zákona o VŠ 

Plíva: Poslední verze pracovního návrhu věcného záměru zákona byla umístěna na stránky AS. Do pátku bude 
svolána schůzka k tomuto tématu. Dokument vykazuje známky nekvalitního zpracování, je ušit velmi horkou 
jehlou. 

Rektor: Dokument se vyvíjí, je pravda, že se objevily některé významné změny – např. opětovné zavedení 
vědeckých rad.  

b) Dokument o stavu výstavby budovy CxI 
Kolnerová: Navrhuji, aby vedení TUL pro příští zasedání AS připravilo informaci o stavu výstavby budovy L, o 

případných zpožděních, změnách atp. 
Rektor: Během realizace stavby je stav pravidelně hodnocen, ke změnám nutně dochází a vinou nekvalitních 

podkladů (např. umístění vodovodu) jistě došlo k mírným posunům termínů. V současné době probíhá výběrové 
řízení na nákupy přístrojů.  

Plíva: Na příští zasedání tedy bude předložena stručná zpráva o stavu. 
c) Shrnutí činnosti AS TUL za minulé období 

Plíva: Pokládám za svou povinnost zkontrolovat zápisy z minulých let a předložit novému senátu seznam 
nedořešených témat..  

Svoboda: Děkuji za tuto informaci a navrhuji zmínit se také o těchto tématech: oficiální zprávy (T-Uni) by měly být 
připraveny profesionálně, ne aby bylo nutné následně opravovat věcné chyby. Diskuze v prostoru oficiálních 
stránek TUL by neměla být anonymní. A konečně archiv TUL by měl být spravován profesionálně, archivářem. 
Měla by se dořešit problematika jazykové správnosti elektronických dokumentů. Profesionalita by se měla týkat 
všech vydaných dokumentů TUL.  

Rektor: Omezení diskuse není technický problém, jen zatím nezazněl požadavek na omezení těchto diskusí. Osobně 
se domnívám, že by to nemělo uškodit. Na zlepšení kvality dokumentů se pracuje, stejně tak na propagaci TUL, 
například formou T-Uni Retro.  

d) Poděkování 
Plíva: Protože se s velkou pravděpodobností jedná o poslední zasedání AS v tomto složení, rád bych všem 

senátorkám a senátorům poděkoval za práci v AS, za čas, který věnovali přípravě na zasedání, za korektní, 
konstruktivní jednání a za příjemné pracovní prostředí.   

Rektor: Dovolte mi, abych Vám i já poděkoval za práci v akademickém senátu. 

Příští jednání se bude konat 7. 6. 2011 v 9.00 v zasedací místnosti na budově IC. 

 

V Liberci dne 17. 5. 2011 prof. Ing. Zdeněk Plíva, Ph.D. 

zapsala: Ing. Lucie Křiklavová předseda AS TUL 
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